
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 129/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εκφραση γνώμης Δ.Σ. επί της ανανέωσης 
της Μ.Π.Ε. βουστασίου του Δημητρίου 
Μπουσμπούκη.  

 
       Σήμερα 1 Μαρτίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 26-3-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Σακαλής Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Μ. Γαβρίδης  
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης  
5. Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Ορφανίδης  
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   -------- 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 
14. Χ. Φουρνιάδης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, 

Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Ουσουλτζόγλου, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 129/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Παπαστεργίου. 

15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 131/2004 

απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Ντόβας. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2004 
απόφασης αποχώρησε ο δημ. πάρεδρος κ. Κ. 
Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/2004 
προσήλθε ο σύμβουλος Κ. Χιονίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
  

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Δ. Ταχματζίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 

   
   
   
   
   



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 28-1-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Το Νομαρχιακό Συμβούλιο Ημαθίας με το υπ’ αρ. 767/3-12-03 έγγραφό του, 
ενημερώνει ότι κατατέθηκε Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για την ανανέωση 
των περιβαλλοντικών όρων του βουστασίου δυναμικότητας 480 μόσχων πάχυνσης 
ιδιοκτησίας Μπουσμπούκη Δημ., που βρίσκεται στα αγρ. 2853, 2852 & 28551 κτημ. 
περιοχής Βεροίας. Στα επισυναπτόμενα αποσπάσματα χαρτών εμφαίνονται οι 
αποστάσεις του βουστασίου από οικισμούς, Εγνατία οδό & παρακείμενο ιδ. 
Γυμνάσιο-Λύκειο. Ο σταύλος έχει ιδρυθεί με τις υπ’ αρ. 7683/25-4-95 άδεια ίδρυσης 
Δήμου Βέροιας και λειτουργεί με την αρ. 14238/16-8-95 άδεια λειτουργίας. Η μελέτη 
και οι όροι υπεδάφιας διάθεσης  των λυμάτων έχουν εγκριθεί από το Τμήμα  Υγιεινής 
της Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας, με την υπ΄αρ. 13552/10-1-95 απόφαση έγκρισης.  

Κατόπιν αυτών παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο  να διατυπώσει τις 
απόψεις του επί των περ. όρων της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων του 
βουστασίου δυν. 480 μόσχων πάχυνσης ιδιοκτησίας Μπουσμπούκη Δημητρίου, σε 
αγροκτήματα κτηματικής περιοχής Βεροίας. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 24-2-
2004 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. με την οποία αυτή ομόφωνα 
εισηγείται υπέρ της έγκρισης της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) 
για την ανανέωση των περιβαλλοντικών όρων βουστασίου ιδιοκτησίας Δημητρίου 
Μπουσμπούκη, που βρίσκεται στην περιοχή αγροκτήματος Βέροιας, θεωρώντας ως 
δεδομένο ότι η εφαρμογή της θα ελέγχεται από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Στην αίθουσα παρευρίσκεται ο κ. Γ. Σαφαρίκας ιδιοκτήτης του 
Ιδιωτικού Γυμνασίου – Λυκείου, ο οποίος επιθυμεί να παρέμβει. Ορίστε κ. Σαφαρίκα, 
σύμφωνα με τον Κανονισμό έχετε 3 λεπτά για να καταθέσετε τις απόψεις σας. 

Σαφαρίκας: Πριν από την έγκριση ή μη των περιβαλλοντικών όρων θα πρέπει 
κατά την άποψή μου να ελέγξετε την διαμορφωμένη υφιστάμενη κατάσταση η οποία 
σήμερα αλλά και με την πάροδο του χρόνου θα είναι απαγορευτική για την 
λειτουργία της σταβλικής εγκατάστασης. 

Στα τοπογραφικά διαγράμματα δεν απεικονίζεται η πραγματικότητα γιατί: 
1. Υπάρχει σταβλική εγκατάσταση εφαπτόμενη της Στούκας Αναστασίας 

δυναμικότητας 240 Μόσχων Πάχυνσης. 
2. Δεύτερη σταβλική εγκατάσταση Κουτόβα σε απόσταση 50 μέτρων 

δυναμικότητας 220 μόσχων πάχυνσης. 
3. Αγροκατοικία στα 100 μ. που χρησιμοποιείται και ως φυτώριο λουλουδιών με 

ιδιοκτήτη «Ανθη Φυτά Λευτέρης» 
4. Αγροκατοικά με αποξηραντήριο φυτών ιδιοκτησίας Αντωνίου Καραγιάννη. 
5. Εξοχική κατοικία στα 120 μέτρα. 
6. Αγροκατοικία Σιδηρόπουλου στα 150 μέτρα. 
7. Εργοστάσιο κοπής και επεξεργασίας μαρμάρων ιδιοκτησίας και θα πρέπει να 

ελεγχθεί η απόσταση σύμφωνα ΥΙΒ/2000. 
8. Δίπλα από το εργοστάσιο κοπής μαρμάρων υπάρχει αποθήκη τροφίμων της 

μεγάλης εταιρείας «Κορμός Α.Ε.» που αντιπροσωπεύεται ενδεικτικά από την Pepsi 
και Tasty. 

9. Και ακριβώς δίπλα έρχεται εργοστάσιο κουφωμάτων Prisma. 
10. Από την άλλη πλευρά βιοτεχνία τζαμιών Μιχαηλίδης. 



11. Υπάρχει έγκριση περιβαλλοντικών όρων για τη δημιουργία εργοστασίου 
Αρτοκατασκευασμάτων στο αγρόκτημα 2773 σε απόσταση κάτω των 400 μ. πράγμα 
απαγορευτικό για νέα έκδοση έγκριση περιβαλλοντικών όρων για τους στάβλους 
σύμφωνα με την ΥΙΒ/2000. 

12. Από την άλλη πλευρά η απόσταση από το χωριό (οικισμός) Αμμος είναι μόλις 
870 μέτρα, από το χωριό Αγ. Βαρβάρα 1256 μ. 

13. Δεν φαίνεται πουθενά το Νοσοκομείο της Βέροιας και εάν η απόσταση είναι 
μεγαλύτερη από 2.000 μ. 

14. Στον κόμβο της Εγνατίας που απέχει μόλις 1.100 μ. όπως ξέρετε πρόκειται να 
γίνει «ΟΙΚΙΣΜΟΣ» Δήμου Βέροιας για την δημιουργία χώρων Διοικητηρίου, 
Δικαστικού Μεγάρου, Αστυνομίας, Δημοτικών Κοινωφελών Χρήσεων. 

15. Στα 300 μ. από τις σταβλικές εγκαταστάσεις σχεδιάστηκε και υλοποιείται η 
διαπλάτυνση του αγροτικού δρόμου Βέροιας – Αμμου για τη δημιουργία περιαστικού 
ποδηλατοδρομίου που θα ενώνει την πόλη με το χωριό Αμμος. 

16. Στα άμεσα σχέδια της Πολιτείας είναι η δημιουργία τεχνητής Λίμνης στον 
ποταμό Αλιάκμονα κάτω από το χωριό Αμμος για τη δημιουργία χώρων αναψυχής. 

17. Στα 400 μ. υπάρχει ΓΥΜΝΑΣΙΟ – ΛΥΚΕΙΟ. 
18. Είναι πολύ κοντά σε Ζ.Ο.Ε. 
19. Υπόγεια νερά βρίσκονται σε βάθος περίπου 1,5 μ. από την επιφάνεια και 

γίνεται η χρήση τους από τα διπλανά εργοστάσια. 
20. Στη σταβλική εγκατάσταση και αφού το ζήτησε εισαγγελική παρέμβαση, 

εκτρέφονται πάνω από 480 ζώα (620 διαπιστώθηκε από την κτηνιατρική υπηρεσία). 
Ο ακριβής αριθμός των ζώων που εκτρέφονται στο στάβλο είναι εύκολο να 
διαπιστωθεί μετά από έλεγχο στις καρτέλες του κτηνιατρείου, όπως επίσης και πόσες 
άδειες χρησιμοποιήθηκαν για το σκοπό αυτό. 

21. Οικοδομικές παρεμβάσεις από το έτος 2000 έχουν καταγραφεί και έχουν γίνει 
υποδείξεις για κατεδαφίσεις. 

22. Η επιτροπή σταβλισμού την 18.12.2002 με αρ. πρωτ. 11549 (δηλαδή πριν από 
ένα χρόνο) τους έδωσε προθεσμία για να νομιμοποιηθούνε, πράγμα που δεν έγινε 
μέχρι σήμερα. 

23. Η επιτροπή σταβλισμού την 03.06.2003 απέρριψε την αίτησή του για νέα άδεια 
ίδρυσης και λειτουργίας στις αυθαίρετες κατασκευές και παρακαλεί τον Δήμο 
Βέροιας να προβεί για την κατά αρμοδιότητα ενέργειά του. 

24. Οι συγκεκριμένες εγκαταστάσεις λειτουργούσαν και λειτουργούν χωρίς να 
έχουν ληφθεί μέτρα προστασίας του περιβάλλοντος και χωρίς να υπάρχει 
συστηματική παρακολούθηση και έλεγχος (monitoring) των υφιστάμενων 
περιβαλλοντικών συνθηκών (με χημική ανάλυση δειγμάτων υπόγειου – επιφανειακού 
νερού και εδάφους). Στο πλαίσιο αυτό θα πρέπει να καθορισθούν οι απαιτούμενες 
εργασίες που θα πιστοποιήσουν την ποιότητα του περιβάλλοντος και θα εκτιμήσουν 
την ύπαρξη ή όχι ρύπανσης. 

25. Αυτοαποκαλείται ο ιδιοκτήτης του στάβλου παραδοσιακός κτηνοτρόφος, ενώ ο 
ίδιος είναι υπάλληλος τραπέζης στη Θεσσαλονίκη. 

26. Ο συνήγορος του πολίτη προτείνει στο Δήμο και Νομάρχη να δράσουν άμεσα 
κινώντας τη διαδικασία κλεισίματος των εγκαταστάσεων σύμφωνα με το άρθρο 8 του 
Ν. 1590/86 καθώς και τα όσα προβλέπονται στην υγειονομική διάταξη 95/2000 
(άρθρο 9). 

Ταχματζίδης: Κε Σαφαρίκα, τις απόψεις σας αυτές τις εκθέσατε στην 
Επιτροπή Ανάπτυξης του Δ.Σ. που εξέτασε το θέμα αυτό; 

Πρόεδρος: Η αρμόδια επιτροπή δεν κάλεσε τον κ. Σαφαρίκα να εκθέσει τις 
απόψεις του ούτε ήταν υποχρεωμένη να το κάνει. 



Δελαβερίδης: Κε Σαφαρίκα όταν πήρατε την άδεια για το Γυμνάσιο – Λύκειο, 
το βουστάσιο αυτό υπήρχε ήδη στην περιοχή. Γιατί δεν τηρήσατε εσείς τις 
απαιτούμενες αποστάσεις τότε; 

Σαφαρίκας: Δεν ήμασταν υποχρεωμένοι ως Σχολείο, όπως και τα 
Νοσοκομεία, να τηρήσουμε κάποιες αποστάσεις. 

Φουρνιάδης: Θα ήθελα να ενημερώσω το Σώμα ότι από την Επ. Αυθαιρέτων  
έχει επιβληθεί πρόστιμο 26.000 € στον κ. Μπουσμπούκη για τα αυθαίρετα κτίσματα. 

Καλαϊτζίδης: Στην Επιτροπή Ανάπτυξης κρίναμε τη Μελέτη 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων σε σχέση με τα μέτρα προστασίας του περιβάλλοντος 
και μ΄ αυτό το σκεπτικό εισηγούμαστε υπέρ της θετικής γνωμοδότησης του δημ. 
συμβουλίου. Την απόφαση για την έγκριση της Μ.Π.Ε. θα την πάρει η επιτροπή 
σταβλισμού. Η Επιτροπή Ανάπτυξης και το Δημ. Συμβούλιο έχουν μόνο 
γνωμοδοτική αρμοδιότητα. 

Θα ήθελα όμως με την ευκαιρία να επισημάνω και το θέμα της Μ.Π.Ε. η 
οποία δεν αποστέλλεται στο Δήμο από το Νομ. Συμβούλιο με αποτέλεσμα να 
δυσχεραίνεται έτσι η λειτουργία της αρμόδιας επιτροπής αλλά και του Δημ. 
Συμβουλίου, αφού για να μελετήσουμε την Μ.Π.Ε. πρέπει να μεταβούμε  στο Νομ. 
Συμβούλιο. Θα έπρεπε λοιπόν να ζητήσουμε να αποστέλλονται κάθε φορά στο Δήμο. 

Ταχματζίδης: Προτείνω, αν έχουμε τα χρονικά περιθώρια, να αναβληθεί το 
θέμα για να το εξετάσουμε καλύτερα. 

Δελαβερίδης: Το θέμα αυτό απασχόλησε το Δήμο από παλιά. Ο κ. 
Μπουσμπούκης πράγματι ανέγειρε στο βουστάσιο αυτό αυθαίρετα κτίσματα που 
έπρεπε να νομιμοποιήσει. Αλλά για να γίνει αυτό πρέπει πρώτα να εγκριθεί η Μ.Π.Ε., 
την οποία εξετάσαμε στην Επιτροπή Ανάπτυξης και γνωμοδοτήσαμε θετικά. 

Ο κ. Σαφαρίκας πρέπει να εκθέσει τις απόψεις του αυτές στην επιτροπή 
σταβλισμού, αφού αυτή είναι αρμόδια για την έγκριση. Συμφωνώ και θα ψηφίσω 
υπέρ της εισήγησης της Επιτροπής Ανάπτυξης. 

Δήμαρχος: Εμείς ως Δημ. Συμβούλιο απλώς γνωμοδοτούμε για την Μ.Π.Ε. Η 
άδεια θα δοθεί από την επιτροπή σταβλισμού και δυστυχώς δεν μπορούμε να 
αναβάλλουμε το θέμα κ. Ταχματζίδη γιατί υπάρχει προθεσμία 20 ημερών για να 
σταλεί η απόφασή μας στο Νομ. Συμβούλιο. 

Πρόεδρος: κ. Ταχματζίδη, εμμένετε στην  πρότασή σας για αναβολή λήψης 
απόφασης επί του θέματος; 

Ταχματζίδης: Ναι. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ταχματζίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Δ. Ταχματζίδης. 
Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: Χ. Γεωργιάδης, Α. 

Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Χ. Φουρνιάδης, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία απορρίπτεται η πρόταση του κ. Ταχματζίδη 
Καλαϊτζίδης: Στο σημείο αυτό θα ήθελα κ. Πρόεδρε να ενημερώσω τους 

συναδέλφους ότι το Νομ. Συμβούλιο λαμβάνει ως θετική τυχόν μη απάντησή μας 
εντός της ταχθείσης προθεσμίας. 
 Πρόεδρος:Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής ανάπτυξης; 
 Σύμβουλοι:Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Ακριβόπουλος, Δ. Δάσκαλος, Δ. 
Ταχματζίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1.- Το από 28-1-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Γκαμπέση. 
2.- Το με αριθ. πρωτ. 767/3-12-2003 έγγραφο του Νομαρχιακού Συμβουλίου 
Ημαθίας. 
3.- Την από 24-2-2004 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του Ν. 
2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Γνωμοδοτεί υπέρ της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) και 
της χορήγησης συναίνεσης ανανέωσης των περιβαλλοντικών όρων βουστασίου 
δυναμικότητας 480 μόσχων πάχυνσης του Δημητρίου Μπουσμπούκη, που βρίσκεται 
στα υπ’ αριθ. 2853, 2852 και 2851 αγροτεμάχια της κτηματικής περιοχής Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  129/ 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Δ. Ταχματζίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος   
 Γ. Τροχόπουλος   

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  5-3-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


